
                         SCHRIFTELIJKE VRAGEN

Onderwerp: Fietspaden moeten veiliger

Aan de voorzitter van de gemeenteraad
               Den Haag, 2 december 2013

Geachte voorzitter, 

Nu de herfst in volle gang is zorgen natte bladeren weer voor overlast. De vrouwen en 
mannen van het stadsbeheer werken hard om deze bladeren op te ruimen. Toch moet er 
meer aandacht komen voor het bladvrij maken van de fietspaden. GroenLinks krijgt klachten 
hierover binnen. Natte bladeren, zeker in combinatie met regen, zorgen voor gladde 
fietspaden en onveiligheid. Vooral op doorgaande fietswegen is het van belang dat fietsers 
ongehinderd door kunnen fietsen. GroenLinks wil dat de gemeente actie onderneemt om 
een einde te maken aan de gladde fietspaden. 

Omdat GroenLinks zich zorgen maakt over de veiligheid van de fietser  stellen wij, onder 
vermelding van artikel 38 van het regelement van orde, de volgende vragen:

1. Is het college het met GroenLinks eens dat herfstbladeren op fietspaden gladheid 
veroorzaken?

2. Is het college het met GroenLinks eens dat dit leidt tot gevaarlijke en onveilige 
situaties die voorkomen kunnen worden?

3. In hoeverre  zouden fietspaden bij het college prioriteit moeten krijgen bij het 
opruimen van de bladeren? 

4. Welke wijzigingen gaat het college in het beleid doorvoeren om ook de problemen 
met natte bladeren op fietspaden in de toekomst te voorkomen?

Arjen Kapteijns


